
RO MAN IA
JUDETUL CLUJ
CONSII-IUL LOCAL
AI- ORA$ULUI HUEDIN

PROCES - VERBAL
inchciat azi 18.11.2024 cu ocazia gedinJei extraordinare a Consiliului Local Huedin.

$edinJa a fost convocati prin dispozilie de citre PRIMAR, prezenta men{iuue realizdndu-se in

confbrmitate cu O.U.G. nr. 5712019 privind Codul Administrativ

Dl, Secretar Cozea Dan declari deschisd gcdinla ;i se constata c[ dintr-un total de 15 consilieri,

sunt prezenli 13 (Antal Stefan, Ciota Marius losif, Cord Tcodor, Dezsi Norbert, Fircag Cdtdlin, One{

Cornel, Goga Oana Raluca, Kudor Csaba, Matiq I Iorea Dorin, Mati; Nicolae Sabin, Simplicean Horea Dan

Szentandrasi Istvan, Szraga Zoltan), consilieri abscnli (Achim Cilin, Mercu Liviu).

Dl. Secretar supune la vot Procesul Verbal al Eedin{ei din data de 12.11.2024;i se aprobi in

unanimitate.

Se supune la vot ordinea de zi ;i se aprobi in unnaimitate.

Dl. Consilier Mati; Horea Dorin prezintd proicctul de hotdr6re avizat de comisia de specalitatc

privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri Ei cheltucli pe anul 2024 Consolidat a Oraqului Huedin -

sursa A, cu suma de 34.000 lei.

Dl. Seoretar mcnlioneazi c[ pentru aprobare cstc nevoie de 8 voturi.

Se supune la vot proiectul dc hot6rAre qi se aprobi in unanimitate cu 13 voturi pcntru.

Dl. Consilier Mati; Horea Dorin prczint6 proiectul de hotirAre avizat de comisia dc specialitate

privind aprobarea reclificirii bugetului de venituri qi chcltueli pe anul 2024 Consolidat a Oragului Huedin

- sursa A, cu sutnr de 16.000 lci.

DI. Secretar mentioneazA cA pcntru aprobare este nevoie de 8 voturi.

Se supunc la vot proiectul de hotirArc ;i se aprobd in unanimitate cu 13 voturi pentru.

Dl. Consilier Matiq Horea Dorin prezinti proicctul de hotdrAre avizat de comisia de specialitatc

privind aprobarea rectificarii Bugetului Local al Orasului Huedin pe trimestru IV. al anului 2024- sursa A

cu suma de 1.500.000 lci.
Dl. Secretar men(ioneazd ci pentru aprobare esle ncvoie de 8 voturi.

Dl. Consilier Ciota Marius intrcabi dacd s-au liout ccrcri de la Ministerul DczvoltArii pentru

decontarea lucr[rilor, dac6 s-au plltit din bugetul local ;i s-a solicitat plata, solicitAnd firme de consultanld

s6 intocmeascd toate documcntele necesare.

D.na Director economic mcn{ioneazi cd se incarci situaliile de luorlri pc si-teul Programului

Anghel Saligny, inclusiv cu serviciile de proiectare, nienfionAnd cd fima de consultanld incarcd

documentele pe si-teu, mcnlionAnd ci suma de 1.500.000 lei nu se poate pune la capitolul bunuri ;i servicii.

men{ionAnd cA se vor pliti anul viitor, solicitAnd sd nu fie jigniti. Men{ioneazd ci s-a 1}cut o adresl Ia

Consiliul Judelean pcntru cota din cheltuielile neeligibile pentru proicctul de reabilitare tcrmici a clidirilor

publioe, luindu-se hotiralea ca pentru anveloparea clddirilor publice sd nu se decontczc acum, scaden(a

proiectrlui hind 24.12.2024 p6ni la care nu pot veni banii de la minister, evitindu-se si nu se pldteasce

pcnalitali de intArziere dc o,lYolz.i, sumele datoratc se pldtesc din accgti bani, daci nu suma va intra in

excedcnt, iar cAnd ministerul vircazi banii vor fi trecuti pe lista de investilii in 2024.

Dl. consilier Simpliccan Horea Dan menfioncazd ci sunt bani cc se platesc gi se rccttperelzi

ulterioq evitAndu-se plata penalizdrilor iar dacd nu se consuma aceste sume rdmin pentru anul viitor.

Dl. Consilier Kudor Csaba menlioneazd ci firma de consultanta trcbuie sd faci demersuri c[1re

minister.

D.na director economic rrenlioneazi ci luna trecutf, s-au aprobat indicarorii pe proiectul Anghel

Saligny 821 .000 lei tiind cheltuieli neeligibilc care se acl.titl din bugctul local

D.na consilier Goga Oana Raluca menlioneazl ci trebuie aprobate proiectele'



Dl. consilier Kudor Csaba men{ioneazd ci sumele necesare sunt puse deoparte.

Dl. Primar arati ci firma de consultanld va incdrca pe si-teul ministerului situa{iile de lucrlri in
cadrul proiectului.

D.na director economic rispunde d.lui Ciota Marius Iosif, men{ionAnd cd situaliile de lucriri din

luna august sunt incircate deja pe si-tcul ministerului dar pla{ile se fac cu intArziere.

Dl. Primar menlioneazi ci sumele in cadrul Programului Anghel Saligny se plitesc pe luna august,

acelasi lucru fiind;i cu spitalul, cand s-au primit sumele achitate dupd 9 luni.

D.na director economic rdspunde d.lui Ciota Marius losif men(ionAnd cf, luna trecuti s-au aprobat

indicatorii telinico -conomici pentru proiectul de reabilitare energeticd.

Se supune la vot proiectul de hotir6re Ei se aprobd cr.r 12 voturi pentru 1 ab{inere Ciota Marius Iosif
care se referd la firma de consultanta, care trebuia si depunf, situaliile financiare.

D.na director economic solicili d.lui Ciota Marius Iosif sf, solioite informaJii pe Legea 54412001 de

la firma de consultanli.
DI. consilier Matig Horea Dorin prczinti proicctul dc hotdr6re avizat de comisia de specialitate

privind aprobarea lectificirii bugetuiui de venituri proprii si subventii pe arurl2024 sursa E a [JAT oras

Huedin intre aliniate.

Dl. Secrctar menlioncazi ci pentru aprobare este nevoie dc 8 voturi.
D.na director economic acordd detalii menlionAnd cd suma se ia de la capitolul iluminat public.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re Ei se aprob[ in unanimitate cu 13 voturi pentru.

Dl. Consilier Mati; Horea Dorin menlioneazd cd a fost prcvizut la concursul de judo desfrqurat in
ora!.

D.na consilier Goga Oana Raluca mentioneazA ca ar trebui si sc aibi in vedere ;i o investilie pentru

aceste concursuri.

Dl.Primar menlioneazd cd a fost prinsi suma in buget dar nu poate fi cheltuitd datoritl restricliilor
din OG care plafoneazd nivelul cheltuielilor.

D.na director cconomic mcn{ioncazd ci au fost 3 Ordonante de Guvern in acest sens.

Dl. Consilier Szraga Zoltan se referl la situalia lipsei incilzirii la fosta Policlinici solioit6nd si se

giseasca o solulie in acest sens.

DI. Primar mentioneaze c6 solulia de moment este achizilionarea unei Centrale Tcrmice pe gaz,

menlionAnd cA este in curs de rezolvare gi achizilia noii centrale termice pc rumegug, men{ionAnd ci
aceasti problemi trebuie rezolvati de SC Salubriterm Serv SRL.

Dl.consilicr Ciota Marius Iosif menJiooneazd cd inci nu este frcute licitatia.
Dl. Consilier Simplicean Horea Dan menliuoneazi ci dl. Ciota Marius vorbeqte gi nu cunoaste

situatia.
Dl.Primar rdspunde d.lui Szraga Zoltan menlion6d cd anul viitor va funcliona centrala, solicit6nd

clarificdri dc la directorul SC Salubriterm Ser SRL.
Dl. Consilier Ciota Marius losif solicitl date privind graficul intenr.rediar de realizare a proiectului

pe Anghcl Saligny.
D.na Director economic rdspunde d.lui Ciota Marius menlionind ci aceste date le deline dirigintele

de;antier.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneazd c6 exccutantul are obligalia sd prezinte graficul.
D.na dir. al SC Salubriterm Serv.SRL men{ioneazd cI trebuie scmnat contractual de achizilie a noii

Centrale l-ermice.
D.na consilier Goga Oana Raluca menlioneazd cf, dl. Ciota Marius face circ pe aceasti tema.
Nemaifiind alte problcmc dc discutat $edinla se deolard inchisd, drept pentru cc s-a incheiat

prczentul proces verbal.

Pregedinte de qedinti,

Prof, Mati5 Horea Dorin
Secretar General IJAT,

Cozea Dan


